
De eerste helft van het schooljaar zit er alweer op. De kerstvakantie staat voor de deur. 

We kijken terug op een gezellige december maand. De kinderen hebben genoten van een geslaagd Sinterklaas-

feest en afgelopen twee weken was de kerstsfeer erg fijn. Van een gezellig ingerichte school tot kersttruien,  

van kerststukjes maken tot kniepertjes bakken.  

Woensdagavond hebben we met elkaar genoten van een fijne kerstviering. In de klassen hebben we heerlijk 

met elkaar gegeten en ook op het schoolplein was het erg gezellig. Er is weer veel energie gestoken in het ma-

ken van heerlijke gerechten. Enorm fijn om Kerst weer op een vertrouwde manier met elkaar te kunnen vieren.  

Het einde van een kalenderjaar biedt traditiegetrouw de kans om terug te blikken op het afgelopen jaar. Een 

jaar waarin we weer een hoop mooie dingen met elkaar hebben beleefd.  

Ik kijk terug op een jaar waarin ik erg fijn heb samengewerkt met de collega’s, waarin we ons iedere dag samen 

met de ouders en betrokken uit de omgeving inzetten voor goed onderwijs. Een jaar waarin samenwerking nog 

weer een stukje intensiever is geworden en wat tot hele mooie dingen heeft geleid.  

Mooie ouder en kind gesprekken, waarin we samen nog beter in kunnen spelen op wat onze kinderen nodig 

hebben, samenwerking met de gemeente, waarin we de kinderen uit Oekraïne op de school in Papenvoort een 

mooie dag hebben kunnen laten beleven tijdens onze Koningsspelen, samenwerking met de ouders en betrok-

kenen uit de Broekstreek waardoor we een schitterende musical hebben neer kunnen zetten en samenwerking 

met het dorp waarin we mee mochten spelen in de Spokentocht.  

Kortom; we staan met elkaar voor een prachtige school in een fijne omgeving, waar we iedere dag goed onder-

wijs kunnen verzorgen aan de kinderen uit de Broeksteek en omgeving. 

Ik wil iedereen die zich in 2022 weer volop heeft ingezet voor de school bedanken. En kijk uit naar een prachtig 

2023 waarin nieuwe, mooie dingen met elkaar gaan beleven.  

Voor nu wens ik iedereen een Fijne Kerstvakantie toe! 

Niels Koster 

Fijne Kerst! 





Werkgroep schoolplein 

28 november heeft de MR voor het laatst vergaderd.  

Jeroen Kleyberg, Directeur Bestuurder, is aangeschoven bij deze vergadering. Ieder jaar nodigt de MR de Directeur 

Bestuurder uit om met elkaar van gedachten te wisselen over de prognoses van het leerlingenaantal op school. 

Daarmee volgen we het beleid dat is vastgesteld voor scholen met een leerlingenaantal rond de 30 leerlingen.  

Tijdens dit gesprek wordt n.a.v. 3 pijlers gekeken naar de prognoses voor de kleinere scholen, onderwijskwaliteit, 

financiën en leerlingprognoses.  

Met betrekking tot het leerlingenaantal zien we een kleine terugloop in de prognoses terug. Dit maakt dat we met 

elkaar nog eens goed gaan kijken welke acties we kunnen zetten om de kleine scholen nog breder op de kaart te 

zetten. Een van de onderwerpen waarover we met partners in gesprek gaan is kinderopvang.  

 

Daarvoor hebben we afgelopen week de eerste 

gesprekken met een van onze partners al ge-

voerd. Binnenkort volgt er een vragenlijst m.b.t. 

het gebruik van kinderopvang.  

Volgende MR vergaderingen zijn op 16 januari,  

20 maart, 22 mei en 3 juli 

Nieuws vanuit de MR 

Tijdens de zakelijke ouderavond van november hebben we 

onze plannen met betrekking tot een groener en uitdagen-

der schoolplein gepresenteerd. De OR heeft mandaat ge-

kregen om namens de ouders een behoorlijke financiële 

bijdrage te kunnen doen aan de realisatie hiervan. Daar-

naast is de werkgroep verschillende subsidiepotjes aan het 

aanschrijven.  

In januari komt de werkgroep, bestaande uit Niels, Marti-

ne, Nelleke, Chris, Judith en Nynke opnieuw bij elkaar.  

We zijn voornemens om de plannen in het voorjaar 2023 te 

kunnen realiseren.  Dat kan natuurlijk alleen met vele han-

dige ouders en buurtgenoten. Daarvoor komen we in het 

nieuwe jaar met een oproep. 

Veldloop 15 januari Zondag 15 januari is de Veldloop in Ekehaar. 

Met de kinderen hebben we hier regelmatig voor geoefend. Wij hopen 

dat daar zoveel mogelijk kinderen aan mee te doen. Mochten de kin-

deren niet mee kunnen doen, hopen we natuurlijk op een hoop sup-

porters langs de kant! 

Hou voor meer informatie de berichten van De Broekstreker veldloop 

in de gaten.  



We merken dat de vraag naar kinderopvang in Ekehaar 

steeds vaker onderwerp van gesprek is op school. Zowel 

bij nieuwe ouders als binnen de MR. Graag zouden we 

begin van het nieuwe jaar willen onderzoeken of het reali-

seren van kinderopvang in Ekehaar haalbaar is. Daarvoor 

moet er natuurlijk allereerst genoeg vraag naar zijn. Om 

hier meer zicht op te krijgen zetten we begin van het nieu-

we jaar een vragenlijst uit.  

Kinderopvang 

Onze ambities voor schoolontwikkeling hebben wij verwoord in ons schoolplan. Een schoolplanperiode loopt 4 

jaar. Dit schooljaar is het laatste jaar van deze schoolplanperiode. De plannen en ambities die we 4 jaar geleden 

hebben gesteld, hopen we eind dit schooljaar gerealiseerd te hebben.  

De komende periode zullen wij met elkaar als team, in samenspraak met de MR aan de slag gaan met het opstellen  

van nieuwe ambities en doelstellingen voor de komende 4 schooljaren. Het nieuwe strategische beleid, het koers-

plan, van Stichting PrimAH is daarvoor een rode draad. Hierin staan am-

bities en doelstellingen verwoord, waarop vervolgens op de verschillen-

de scholen op eigen wijze invulling aan gegeven gaat worden.  

Deels zijn dit doelstellingen die passend bij landelijke ontwikkelingen en 

eisen vanuit de overheid en deels zijn het eigen ambities. 

 

Voor ons als school zullen veel doelstellingen in het verlengde liggen 

van waar we mee bezig zijn. Daarnaast zullen we de komende periode 

met elkaar bepalen welke nieuwe ambities we voor onszelf en onze 

kinderen willen stellen.  

Schoolontwikkeling 


